
Gjeving Vel, -referat fra styrmøte 13.02.20023 

Tilstede: Martin, Bjørn Inge, Frode, Lisbeth, Arild, Anna-Britt og Ragna Marie 

Forfall: Stig 

Sak 1:Godkjenning av referat fra styremøte 16.01.2023. Godkjent. 

Sak 2: Nytt om informasjonsfolder for Gjeving. 

Styret er i gang med å utfordre de ulike bedriftene på Gjeving med å være med på å sponse 
med kr.6000 til denne nye informasjonsfolderen. Flere har svart positivt og vi avventer flere 
svar. Kan det være aktuelt å invitere med Lyngør? Besøkende til Gjeving vil ofte også besøke 
Lyngør og etterspør informasjon. 

Sak 3: Brev til kommunen vedrørende fartsgrenser /trafikkforhold på Gjeving. 

Dette er en sak vi også tok opp i fjor med oppfordring fra kommune /fylke om å søke på nytt 
da dette ikke var mer penger å bevilge fra fjorårets sitt budsjett. Kommunen er positiv til 
søknaden og har videresendt den til fylket. 

Sak 4: Kontingent. 

Det legges frem forslag på årsmøte om å øke kontingenten fra kr. 300 til 400 kr /husstand. 
Positivt at mange har betalt kontingent for siste år. 

Sak 5: Årsmøte 

Innkalling- leder Martin sender ut til medlemmer av styret som kopierer og deler ut i 
postkassene på sine ulike roder. Husk også å henge opp på infotavler. 

Regnskap/ revisjon – er underveis, 

Årsrapporter- de ulike komiteene har fått beskjed. Gjelder også regnskap. 

Innkomne forslag - må være levert innen 14 dager før årsmøte. 

Innslag/ foredrag - invitere utbyggerne av det private museum for to-taktere. Fint om flere 
kan får mer informasjon om det som nå skjer midt på Gjeving. Tid 15 min? 

Bevertning- Kaffe og kringle. Anna- Britt bestiller via butikken. 

6.Evt. 

-Strømforbruket på Grendehuset – gymsalen er en utfordring da stråleovnene på veggene 
gjør det utrolig varmt, mindre behov underfysiske aktiviteter. Går det an å koble ut noen? 
Høre med Per Mostad som var inni bildet da han jobbet for kommunen. Er varmepumper et 
alternativ? Varme i hallen er også en utfordring, fungerer svært dårlig.  



- Forslag om eget medlemsmøte / hyggemøte med samme tema som er foreslått til årsmøte: 

To-takter- museumet og evt. andre ting som bygges/endres på Gjeving. 

- Husk blomster til de som går ut av styret(Bestilles av Anna-Britt via butikken.) 

 

Neste styremøte: rett før årsmøte.  

Ragna Marie Haugland, sekretær 


